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Datum 7 november 2018 – van 20.00u tot X uur 

 

 

1. Verslag vergadering 3 oktober 2018. 

 

Het verslag van de vergadering van 3 oktober 2018 wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

2. Toelichting tussentijds voortgangsrapport 2018 en planning 2019 

organisatiebeheersing, in het kader van de artikels 99 tot 101 van het 

gemeentedecreet interne controlesysteem (toelichting door Erik Laga, algemeen 

directeur en Tine Van Hoof, stafmedewerker organisatiebeheersing). 

 

Tussentijds voortgangsrapport wordt gesitueerd door Erik Laga; de realisaties en planning van 

organisatiebeheersing. 



Audit Vlaanderen: er wordt feedback gegeven over het rapport van Audit Vlaanderen. Het 

rapport zal ter kennisgeving worden voorgelegd aan de gemeenteraad. 

 

Audit uitvoeringsdiensten: Directeur Patrick Perdaen geeft toelichting bij de resulaten van de 

audit en de acties die hieruit voortvloeien.  De aanbevelingen werden geclusterd in 

‘administratie’, ‘gebouwenbeheer’ en ‘stockbeheer’. 

 

Zelfevaluatie monitoring 

 

Planning 2019: interne audit  

 

3. Bondige toelichtingen, zoals bepaald in artikel 53 van het decreet van 6 juli 

2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, door bestuurders van de 

stad in de intergemeentelijke verenigingen door de volgende afgevaardigden:  

 

- Mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de 

intergemeentelijke vereniging IVERLEK en de uitoefening van haar mandaat. 

 

Fluvius is hét belangrijkste aspect in het verslag; het betreft de fusie van Eandis en 

Infrax wat tot optimalisatie moet leiden. 

Een discussiepunt is gedifferentieerde tarieven die vooral vanuit Antwerpen worden 

gevraagd (onderscheid in tarief tussen landelijk en stedelijk gebied). 

Belangrijk is ook dat de financieringsintercommunales werden afgeschaft. 

 

 

- Mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de 

intergemeentelijke vereniging IGEMO en de uitoefening van haar mandaat. 

 

2 belangrijke zaken:  

   1) evaluatie door Igemo zelf om meer uit te gaan van de behoeften van de  

       gemeenten/steden en optimaliseren van de samenwerking met de administraties  

       en de herstructurering. 

   2) evaluatie van de samenwerking van de stad met Igemo 

       (de RUP’s en het stationsproject zijn de grote dossiers): RUP’s werden objectief  

       gezien op een goeie manier opgevolgd – belangrijk dat Igemo degelijke mede- 

       werkers inzet voor zo’n opdrachten. 

       Vraag mbt eerstelijnszones – we merken dat Igemo dit naar zich toetrekt – de stad 

       Mechelen is daar niet écht vragende partij 

 

- Mevrouw Rita Van den Bossche, afgevaardigde van de stad, over het beleid 

van de intergemeentelijke vereniging IVAREM en de uitoefening van haar 

mandaat. 

 

De voorlopige werkingsbijdragen worden telkens vastgesteld voor het volgende jaar; de 

afrekening gebeurt achteraf.  Ingevolge een aantal prijsstijgingen stijgt de bijdrage aan 

Ivarem. De laagste lonen werden verhoogd (na functieweging) wat ook een impact 

heeft.  De verwerkingskost zelf is ook toegenomen daar waar papier minder opbrengt. 

Verstrenging van de milieuwetgeving resulteert ook in hogere kosten. 

Vraag mbt verhogen ophaalfrequentie roze zakken: binnenkort komt er één ophaalbeurt 

(blauw+roze). 

 

- Mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over het beleid van 

de intergemeentelijke vereniging PIDPA en de uitoefening van haar mandaat.  

 

Laagste drinkwatertarieven bij Pidpa; toename verkoop water door de warme en droge 

zomer. Verhoogde omzet heeft een gunstig effect op de inkomsten.  Er waren tijdens de 

warme en droge perioden geen problemen mbt waterbevoorrading. Er werd met water-

link een samenwerkingsovereenkomst gesloten.  Pidpa ontving het Voka Charter voor 

duurzaam ondernemen.  Ontving een milieuprijs voor de werking van Hidrodoe. 

 



- Mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, over het beleid van 

de intergemeentelijke vereniging PONTES en de uitoefening van haar 

mandaat.  

 

o Werkt voor Antwerpse en Limburgse gemeenten. 

o Er werd een vernieuwde dienstverlening uitgewerkt waarbij de mogelijkheden 

worden uitgebreid.  De volgende legislatuur zal de tariefzetting worden bekeken.  

In het toelichtingsdocument worden ook een aantal statistieken opgenomen.  

Door de ingebruikname van een derde crematorium zijn de ontvangsten en 

uitgaven significant toegenomen. 

 

 

- De heer Stefaan Deleus, afgevaardigde van de stad, over het beleid van de 

intergemeentelijke vereniging CIPAL en de uitoefening van zijn mandaat.  

 

ICT is een thema dat ook een zaak is voor de lokale bestuurders.  Mensen gaan 

dagelijks om met moderne technologieën en als lokaal bestuur dient men hier mee te 

zijn.  De slimme technologie maakt communicatie en interactie efficiënter.  In de nota 

wordt Mechelen expliciet genoemd als voorbeeld van een bestuur dat inzet op slimme 

technologie. 

Er wordt aangegeven dat een structureel budget nodig is om een degelijk eigen beleid 

te voeren. Ook is het belangrijk dat meer wordt ingezet op samenwerking (zoals de 

centrumsteden nu doen).   

 

 

 

Verslaggever: Erik Laga 


